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Besluitenlijst van de openbare presidiumvergadering van 13 februari 2017 
 
Aanwezig:  
Voorzitter: J.F.N. Cornelisse/ H. de Graaf 
  
Griffier: G.J. de Graaf 
  
Aanwezig: De heren D. Boonstra (HvL/D66), H. de Graaf 

(VVD, en forumvoorzitter), J.A. Hofman (forum-
voorzitter, W. Nugteren (ChristenUnie), G.J.E. 
Nijman (Dorpsbelang Langedijk), M.L. Reijven 
(PvdA), N. Zwart (GroenLinks), L.J.J. Schuijt,  

 
Afwezig: 

 
mevrouw A.M. Schuijt (CDA, forumvoorzitter),, 
mevrouw M. Swager (forumvoorzitter), 

 

  
PRESIDIUM 

 

1.  Opening 
 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen 
welkom 

2. Vaststelling agenda 
 

De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.  
 

3. Vaststellen van de besluitenlijs-
ten van 28 november 2016 en 
17 januari 2017 
 

De besluitenlijst wordt met de volgende wijzigingen vastge-
steld: 
- Dhr Reijven was op 6 december om 19.40uur aanwezig, 

niet 20.40. 
- De dubbele ontkenning bij de CU over openbaar verga-

deren in de vergadering van 6 december wordt verwij-
derd. 

Actielijst: de griffier laat z.s.m. weten wat de status van de 
acties is. 

4. a. Mondelinge mededelin-
gen  

-  
b. Ingekomen stukken  

- Rapport integriteit 

a.  
- De bijzondere raadsvergadering op 8 juni 2017 

vanwege het afscheid van burgemeester Cornelis-
se start om 14uur. Het programma volgt. 

- Voorzitter Cornelisse vraagt aan het presidium of zij 
zich kunnen vinden in een ‘Town Hall’ meeting over 
het rapport van Berenschot over Toekomst Lange-
dijk, in de periode tussen het presenteren van het 
rapport en de besluitvorming op 16 april. Er komt 
een extra presidium op 27 februari om 20 uur 
om dit aan de hand van een kort memo te be-
spreken. 

b.  
- Er is een rapport van het bureau integriteit over een 

raadslid binnen gekomen. Deze wordt geagendeerd 
voor forum en raad in maart 2017. 

5 Verbouwing De Binding, 
Fase 3 
Ambtelijk opdrachtgever, de 
heer Kalverboer, is aanwe-
zig om kort toelichting te 
geven. 
 

Een aantal presidiumleden betwisten dat de gemeen-
teraad een besluit heeft genomen om het gemeente-
bestuur te verhuizen naar De Binding.  
Het gesprek wordt vervolgd in de extra presidium 
vergadering op 27 februari. Aan het agendapunt 
worden de stukken toegevoegd waarom er verhuisd 
moet worden, wat de gevolgen zijn en waaruit blijkt 
dat de gemeenteraad al besloten heeft.  
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6. Vergadermodel bespreken 
(tekort aan voorzitters, ver-
gaderlocaties) (Verzoek van 
De Graaf, VVD) incl memo 
van de griffier. 
 
Dhr Cornelisse gaat naar huis, 
vanwege zijn val met zijn fiets 
eerder die avond. De heer H. de 
Graaf neemt het voorzitterschap 
over. 

De presidiumleden kunnen zich in grote lijnen vinden in de 
aangedragen oplossingsrichtingen.  
Aandachtspunten: 
- De functie burgerraadsleden bestaat mede om mensen te 

betrekken bij politiek en hen een ‘opleiding’ te geven 
(kweekvijver). Dat aspect mist in het stuk. 

- Er is verdeeldheid over vergaderen op één of twee avon-
den.  

- Besluitvormingsproces duidelijker uit elkaar trekken: ori-
enteren – meningsvormen – besluiten. 

Op 22 mei zal er een nieuw stuk van de griffier ter be-
spreking voorliggen. 

7. Aanpassing RvO raad 
 

Het presidium is van mening dat het RvO een zaak van de 
raadsleden is en dat zij mee moeten denken en bij moeten 
dragen aan het geven van uitgangspunten. 
Besloten wordt dat de fracties aan de griffier doorgeven wie 
van hen deelneemt in een werkgroepje om tot een nieuw 
RvO te komen, gecombineerd met input voor een nieuw 
vergadermodel. De fractievoorzitters dragen binnen een 
week in totaal vier deelnemers. 

8. Actielijst, hoe deze werkbaar-
der te maken (verzoek Boon-
stra, HvL/D66) 
 

Aan de werkgroep Verbetering kwaliteit raadsvoorstellen 
wordt gevraagd of zij met de griffier mee willen kijken naar 
het verbeteren van de actielijst. De heer Schuijt laat dit 
weten aan de griffier. 

9. Doorsturen mails van ambtelij-
ke organisatie naar de pers 
door raadsleden (verzoek De 
Graaf, VVD) 
 

De afspraak uit september 2011 dat e-mails die door 
leden van het presidium met elkaar gewisseld worden, 
vertrouwelijk zijn, wordt herbevestigd. 
Voor overige digitale berichten geldt de eigen morele afwe-
ging. (m.u.v. van duidelijk benoemde vertrouwelijke/ gehei-
me stukken) 

10.  Hoe omgaan met verzoeken 
van inwoners aan de raad, die 
door het college afgehandeld 
worden, maar die niet kunnen 
wachten tot de lijst met inge-
komen stukken door de raad 
vastgesteld is. (verzoek Boon-
stra, HvL/D66) 
 

De griffier zal in de driehoek bespreken hoe pro-
actiever om te gaan met afhandeling brieven gericht 
aan de raad, door het college. Ook wordt gevraagd de-
ze beantwoording aan de raad zichtbaar te maken. 

11.  Inplannen verzoeken raadsin-
formatiebijeenkomst/ politiek 
bestuurlijke avonden  
 

Geen verzoeken, naast de al bekende en ingeplande. 

12. Rondvraag  
-  

Geen vragen. 

13. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 23.05u. 

 
Vastgesteld d.d. 22 mei 2016 
De voorzitter, 
De griffier,  
 
 
 Onderwerpenlijst 
  

Onderwerp en actie Brondatum  Deadline  Stand van zaken  

Protocolleren van bedreigingen 
van bestuurders 
 

14sep15  Hier staat op dit moment 
geen actie toe open. 
Als u er mee instemt, kan 
dit van de lijst af.  

Burgerparticipatie begroting  23mei16 Najaar De vergadering van de 
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12 sep16 2016 auditcommissie is enkele 
keren uitgesteld, maar  dit 
onderwerp zal in de 
eerstkomende vergade-
ring besproken worden en 
aan het presidium terug-
gekoppeld worden. 

Uitbreiding aantal forumvoorzit-
ters 

23mei16 
12sep16 
28 nov 
2016 

PM Dit vormt een onderdeel 
van het nieuwe RvO en de 
eventueel aangepaste 
vergaderwijze. Dit kan 
van deze lijst af. 

Organiseren training nieuwe en 
zittende forumvoorzitters 

23mei16 
12sep16 

Dec16 Op driekwart van de be-
stuursperiode, is het niet 
efficiënt om dit op te tui-
gen. 
Voorstel om dit van deze 
lijst te halen en onderdeel 
te laten zijn van de in-
werkperiode na de verkie-
zingen in 2018. 

Updaten verordening Gedragsco-
de   

23mei16 Najaar 
2016 

De interne planning is als 
volgt: 
In januari en februari zul-
len ‘best practices’ uit het 
land bestudeerd worden. 
Hieruit zal een eerste 
nieuwe gedragscode ge-
destilleerd worden. Van 
belang is dat daarin op-
genomen wordt een para-
graaf over het stimuleren 
van vroegtijdig signale-
ren. Er wordt gestreefd 
naar één gedragscode 
voor raad, college en 
burgemeester. 

 Bespreking con-
cept in presidium 
22 mei 2017. 

 Thema-avond inte-
griteit op een da-
tum tussen 22 mei 
en 20 juni 2017?  

 Agendering voor 
forum op 20 juni 
2017. 

 Besluitvorming in 
raad op 4 juli 2017.  

Speeddaten en stage voor cursis-
ten Politiek Actief 

28nov16 Jan/Feb 
2017 

Deze hebben plaatsge-
vonden en zullen voor de 
komende groep weer ge-
pland worden. 
Aan u om te bepalen of 
deze actie van de lijst af 
kan. 

  
 


